
 

Korte weergave raadscommissie 2 oktober 2024 
De vergadering eindigde om 21:59 uur en er keken 55 mensen digitaal mee. De paarse 

tekst beschrijft wat er tijdens de vergadering is besproken en besloten; de zwarte 
tekst stond al op de agenda. De vergadering is hier terug te kijken. 
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Opening en mededelingen 
• Burgemeester Pol komt iets later; hij is onderweg vanuit Den Haag. 
• De heer Soyer (GroenLinks Texel) vertelt over het bezoek van de Tweede 

Kamercommissie van Infrastructuur en waterstaat, die op Ameland waren om 
te spreken over de concessie van de Wadden-veren. Interessante dag; leuk 
ook om een 10-tal Kamerleden aan het werk te zien. Uiteindelijk blij met de 
uitzondering voor Texel, de TESO; dat wij geen concessie nodig hebben. 
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Vaststelling agenda 
U kunt de actuele agenda hier vinden. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3 
 

Rondvraag Publiek (Bij inspreker Lange, namens de Dorpscommissie De Waal, 
wordt de al aangekondigde motie betrokken) 
De heer Lange spreekt alsnog in. De Motie van D66 Texel, PvdA pro Texel en 
GroenLinks Texel: Ook in De Waal de vlag weer in top over hetzelfde onderwerp 
kan hierbij betrokken worden. 
 
De heer Lange spreekt in. Essentie inspraak:  
In 2020 wapperde voor het laatst de vlag van de kerktoren. En dat vinden we enorm 
jammer. Na reparatie kerktoren is de vlaggenmast niet teruggeplaatst. Wel twee 
verzoeken gedaan aan het college, die helaas zijn afgewezen vanwege – met name – 
afwezigheid omgang om de toren en ook: liever niet weer een gat in het dak maken. 
Maar de vraag is: willen we daar kunnen vlaggen? Wij vinden van wel. 
 
Onderwerpen van debat (inspraak en motie): 

• Over een raam, net onder het schuine dak. 
• Mogelijkheid: hydraulische vlaggenmast, die in gedeeltes naar buiten gaat. 
• Vlaggen draagt bij aan leefbaarheid. 
• Kerk van kerkbestuur; toren van gemeente. 

 
Toezegging: 

• De heer Soyer (GroenLinks Texel) refereert aan het convenant 
dorpscommissies met de gemeente en dan met name afspraken over omgang 
met brieven van dorpscommissies (ontvangstbevestiging binnen een week en 
binnen 3 weken uitgebreide reactie). Een check bij de Dorpscommissie 
leverde op dat dit niet gedaan is bij de brief die zij op 12 juni 2024 hebben 
gestuurd, wethouder Hooijschuur geeft aan van wel. Dit wordt voor de 
zekerheid nog even gecheckt. 

• N.a.v. een vraag van de heer Hoogerheide (Texels Belang) geeft wethouder 
Hooijschuur aan dat hij bereid is te kijken of er iets mogelijk is halverwege 
de toren (of het dakraam, zoals ingebracht door de heer Polderman (van 
Hart voor Texel). 

 
VERVOLG: De indieners bepalen zelf of de motie wordt ingediend tijdens de 
raadsvergadering op 16 oktober 2024. 
 

https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/d6b1b1e7-178a-444b-91ee-31be456e5476
https://loket.texel.nl/mozard/document/docnr/7536719
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/176f6930-1b4a-4b63-8793-43f50e5260af?documentId=e548be23-d35b-46a8-941a-fa2fad963183
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/176f6930-1b4a-4b63-8793-43f50e5260af?documentId=e548be23-d35b-46a8-941a-fa2fad963183
https://texel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/89213c22-28e2-43c0-8ad9-1fe4fdb214ca?documentId=eebb5d4c-1360-4480-a32d-ea7d6096f959
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Rondvraag Commissieleden 
De heer Albers (VVD Texel) vraagt wat burgemeester Pol vindt van het idee dat 
minister Van Weel recent inbracht, over het huisvesten van politie in gemeentehuis 
of Dorpshuis. 
Burgemeester Pol antwoordt dat dit idee is gelanceerd naar aanleiding van een de 
sluiting van een politiebureau ergens in het land. Dat is op Texel niet aan de orde. En 
wat daarbij dan ook speelt, is dat voor bepaalde politiediensten – zoals het 
cellencomplex en opslag dienstwapens – dergelijke huizen niet geschikt zijn. 
We volgen de discussie, maar vooral op afstand, dus. 
 
De heer Polderman (Hart voor Texel) heeft een vraag over de omleiding bij de 
Ruijslaan; klein stukje tegen het verkeer in gereden, maar omdat die weg smal is, 
leidt dat soms tot gevaarlijke situaties. Beseft dat het nodig is, maar is er iets anders 
mogelijk? 
De heer Hooijschuur geeft aan dat dit onderwerp kan worden meegenomen in het 
gesprek dat al gepland staat met de Vereniging van Strandexploitanten (waar de heer 
Polderman voorzitter van is) en de projectleider van (ook) de Boodtlaan. 
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Uitvoeringsagenda Toeristische Toekomstplan 
De raad stelt de uitvoeringsagenda 2025-2027 over het Toeristisch Toekomstplan 
Texel, Texel in balans (naar een authentiek, duurzaam en gastvrij eiland) vast. Deze 
agenda bestaat uit prioriteiten en acties die het college voor de komende periode 
essentieel vindt. In een later stadium worden aanvullende activiteiten, in 
samenspraak met stakeholders, geagendeerd. Door vaststelling van deze agenda is de 
continuering van uitvoering van het Toeristisch Toekomstplan Texel op basisniveau 
geborgd voor de periode 2025-2027. 
 
Onderwerpen van debat: 

• Rol, status, bemensing en taken Klankbordgroep. Afspraken en 
verwachtingen, kaders en mandaten. 

• Dagtoerisme. 
• Over sportieve jeugd; het veld is aan zet. 
• Prijs-kwaliteitsverhouding op Texel; geen rol gemeente (behoudens het 

zorgen dat kampeerplaatsen kampeerplaatsen blijven). 
• Effecten inzicht in daadwerkelijk benutte bedden; inzicht in te ontvangen 

toeristenbelasting. 
• Over de balans (tussen economie en toerisme enerzijds en ecologie en 

leefbaarheid anderzijds). 
• Minder over proces en agenda en meer over inhoud. 
• Moment van bespreking paraplu bestemmingsplan (december 2024, 

waarschijnlijk). 
 

Toezeggingen en afspraken: 
• De volgende 5 vragen van mevrouw Koot (GroenZwart) worden, zo geeft 

wethouder Kieft aan, meegenomen op het moment dat de Klankbordgroep 
aan die thema’s toe is: 

1. Kunt u aangeven wanneer het wenselijk en noodzakelijk is om 
een vergunningsstelsel voor logies met ontbijt in te voeren?  

2. Bij pijler vier geeft u aan ‘…  geeft het college aan de verantwoording voor 
eerste lijn gezondheidszorg voor toeristen onder andere bij de gemeente 
neer te gaan leggen.’ Betekent dit dat de gemeente huisartsen in dienst gaat 
nemen voor de eerste lijn medische zorgen voor toeristen? En wordt dit dan, 
als we niet oppassen, juist een voorbeeld van een oneerlijke verdeling van de 
lusten en lasten? Immers, de lusten zoals inkomsten uit toerisme zijn voor de 
ondernemer en de lasten, zoals gebrek aan zorg en aanvullende kosten voor 
de eerste lijn gezondheidszorg, zouden dan ten laste komen van de 
gemeenschap.  



 

3. In hoofdstuk 3, punt 2, geeft u aan sociale media, internet en apps dergelijke 
te ontwikkelen voor een betere spreiding van toeristen, zowel op locatie als 
in tijd. Is een mogelijk gevolg dat het straks overal en altijd druk is?  
Als u dus Apps en dergelijke gaat ontwikkelen voor spreiding van toeristen 
op locatie en tijd? En waarom gaat dit spreidingsbeleid dan niet botsen met 
de kernwaarde rust en ruimte?  

4. De naam van de Klankbordgroep toerisme wordt op voorstel van de 
klankbordgroep gewijzigd met de toevoeging leefbaarheid. Hoe gaat de 
klankbordgroep de leefbaarheid hierin wegen en kwantificeren? En worden er 
leden toegevoegd die speciaal de leefbaarheid in gaan brengen? 

5. Eén van de pijlers van het toeristisch toekomstplan is: wees duurzaam 
in woorden en daden. Dat is pijler zes. Die is nu niet opgenomen in deze 
uitvoeringsagenda. De laatste weken zijn er veel vragen over 
de duurzaamheid van Cruiseschepen gesteld. Is het mogelijk om dit mee te 
nemen in de Uitvoeringsagenda 2025? 

• Wethouder Kieft zegt toe in gesprek te gaan met de Klankbordgroep over de 
formule waarmee we verder gaan met elkaar. Als de raad zelf rol, functie en 
leidraad van de Klankbordgroep wil aftikken, dan moet de raad daar zelf 
initiatief voor nemen. 

 
VERVOLG: BESPREEKSTUK raadsvergadering 16 oktober 2024 
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Reconstructie parkeerterreinen Paal 12 en 15 
In de kustvisie voor de westkust van Texel wordt aangegeven dat met de verhoging 
van de buitenste rij duinen en de gewenste toename van de hoeveelheid zand in de 
vooroever, ook de parkeerterreinen bij de strandslagen zullen moeten worden 
verhoogd. Om overlast door water en stuifzand te voorkomen en de parkeerterreinen 
duurzaam en voor de langere termijn in te richten, is het voorstel om de 
parkeerterreinen bij Paal 12 en 15 deze winter als eerste aan te pakken. In de 
afgelopen drie jaren zijn kredieten beschikbaar gesteld tot een bedrag van 
€860.000.  
Dit is echter onvoldoende om de beoogde reconstructie te kunnen uitvoeren. 
Voorgesteld wordt, teneinde een inhaalslag te kunnen maken en gebruik te kunnen 
maken van schaalvoordelen, ook een krediet beschikbaar te stellen om deze winter 
eveneens het parkeerterrein bij paal 15 te kunnen reconstrueren.  
Gevraagd krediet voorziet ook in de nog te maken kosten voor het maken van een 
Plan van Aanpak voor de overige parkeerterreinen bij strandslagen. 
 
De heer Conijn geeft een toelichting namens het college. 
 
Onderwerpen van gesprek: 

• Combinatie met zandsuppletie helaas niet mogelijk. 
• Duinzand gebruiken; kostenbesparing. 
• Subsidies (naar verwachting 1,2 miljoen). 
• Strandhuisjes. 
• Zand van de kerven. 
• Watermanagement SBB; hoe zinvol is het om nu veel geld uit te geven aan de 

parkeerterreinen, als die bij flinke regen helemaal niet meer bereikbaar zijn? 
• Parkeerterreinen ‘liggen op 1 oor’. 
• Werking Moksloot. 
• Over water, naar duikers en sluisjes (niet snel genoeg). 
• Zand aanvoeren via het water i.p.v. vrachtwagens. 

 
Toezeggingen: 

• N.a.v. een vraag van de heer Lely (PvdA pro Texel) geeft wethouder 
Hooijschuur aan dat een schets verstrekt kan worden waarop locatie 
strandhuisjes is aangegeven. 



 

• N.a.v. vragen van de heer Albers (VVD Texel), Polderman (Hart voor Texel) 
en Oosterhof (Texels Belang) geeft wethouder Hooijschuur aan (met de 
heer Conijn) dat de parkeerterreinen zo worden aangelegd, dat ook de 
waterdruk op de omgeving minder wordt. Wel zal ook het gesprek met SBB 
gevoerd gaan worden, over watermanagement in de gebieden met onze 
wegen en de Moksloot (extra schouw). 

• Burgemeester Pol zegt toe de situatie ook te gaan bekijken vanuit het 
Openbare Orde en Veiligheidsperspectief, in reactie op de heer Polderman 
(Hart voor Texel). 

 
VERVOLG: BESPREEKSTUK raadsvergadering 16 oktober 2024 
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Integrale waterveiligheidstrategie Texel 
In het Deltaprogramma 2021 is opgenomen dat voor alle eilanden een integrale 
waterveiligheidsstrategie (IWVS) zal worden opgesteld. Het is in verband met de 
voorziene zeespiegelstijging wenselijk om te anticiperen op het restrisico van een 
overstroming. Door het kiezen van een ambitieniveau beperken we de gevolgen voor 
de inwoners en de vitale infrastructuur en verkleinen we het beroep dat in geval van 
een overstroming op de crisisbeheersing gedaan moet worden. 
 
Onderwerpen van debat: 

• Ambitieniveau 2+ (alleen zorg en gezondheid uit ambitieniveau 3). 
• Over de rol Rijksoverheid bij water en bodem. 
• Over realiseren doorgaande en beschikbare route na overstroming. 
• Texel is de droogste plek in de provincie (‘hoe druk wordt het dan?’); 

planvorming Veiligheidsregio relevant?  
 
Toezeggingen: 

• N.a.v. inbreng van de heer Berger (GroenLinks Texel) geeft burgemeester 
Pol aan dat hij nog een keer zal kijken naar bijv. locaties huisartsenposten en 
voor de raadsvergadering nog terugkomt op de wijze waarop de zorg nu in 
het plan zit. (Maar ook: dit stuk is een startpunt van bewustwording). 

 
VERVOLG: BESPREEKSTUK raadsvergadering 16 oktober 2024 
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Aanwijzingsbesluit Functionaris Gegevensbescherming 
Alle bestuursorganen van de gemeente dienen op grond van de Algemene verordening 
gegevensbescherming een functionaris gegevensbescherming aan te stellen, welke 
toezicht houdt op de verwerking van persoonsgegevens die onder diens 
verantwoordelijkheid plaatsvindt. Het college van burgemeester en wethouders en 
de burgemeester hebben mevrouw A. Kraan-Vos als zodanig aangewezen. Ook heeft 
het college besloten om mevrouw A. Kraan-Vos te benoemen tot functionaris 
gegevensbescherming in het kader van de Wpg. 
 
Voorgesteld wordt om mevrouw A. Kraan-Vos mede aan te wijzen als functionaris 
gegevensbescherming van de gemeenteraad. 
 
VERVOLG: BESPREEKSTUK raadsvergadering 16 oktober 2024 
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Bindend advies lichtmasten voetbalveld Vliestraat in Oosterend 
Er is een aanvraag omgevingsvergunning ingediend om te kunnen afwijken van het 
tijdelijk deel van het omgevingsplan voor het Vliestraat 21 in Oosterend. Het gaat om 
het plaatsen van 6 lichtmasten met een hoogte van 15 meter. Maximaal is een hoogte 
van 12 meter toegestaan. Op basis van de Omgevingswet kan meegewerkt worden 
aan een afwijking van het omgevingsplan op basis van een omgevingsvergunning voor 



 

een Buitenplanse omgevingsplanactiviteit (Bopa). Hiervoor is in deze situatie ook een 
bindend advies van de gemeenteraad noodzakelijk. 
 
 
Onderwerpen van debat: 

• Toekomstig gebruik lichtmasten op oude veld (mag niet). 
• De 15 meter bouwhoogte; dit geldt alleen die 6 masten/SVO; niet het hele 

gebied. 
 
VERVOLG: BESPREEKSTUK raadsvergadering 16 oktober 2024 
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Texel in de Regio (Informatie vanuit het college over gemeenschappelijke 
regelingen zoals HVC, GGD en Omgevingsdienst) 
Portefeuillehouders kunnen op deze plaats de gemeenteraad informeren over 
wetenswaardigheden die zich hebben voorgedaan in organisaties waarmee de 
gemeente samenwerkt via verlengd bestuur, bijvoorbeeld. 
 
Niemand nam het woord. 
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Informatie over Texelse onderwerpen vanuit burgemeester of college, zoals: 
Openbare Orde en veiligheid, het stikstofdossier. 
 
Niemand nam het woord. 
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Mondelinge beantwoording Rondvragen Commissie (voor zover niet al 
beantwoord) 
 
(Het antwoord op de vraag van de heer Albers (VVD Texel) is ingevuld bij het 
agendapunt Rondvraag.) 
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Sluiting om 21.59. 
 

 


